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Innspill: 

Antallet beitedyr har økt markant i villreinområdene de siste årene. Både sau og kjøttfe. Jeg mener at 

det hadde vært hensiktsmessig å utrede hvordan dette påvirker reinens bruk av beiteområder. 
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